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Skrivelse om beläggningen på stadens simhallar 
 
Vi har nåtts av information om att stadens simhall i Farsta inte utnyttjas fullt ut och att 
beläggningen på den är förhållandevis låg. Samtidigt vet vi att flera av stadens simhallar står 
inför omfattande renoveringsbehov och det är därför nödvändigt att få reda på hur 
beläggningen och användande ser ut i ett bredare perspektiv. För att svaren ska bli så 
relevanta som möjligt behöver dessa också ställas i relation till det totala antalet öppettider per 
vecka för respektive simhall. 
 
Med anledning av ovanstående önskar vi därför ställa följande frågor till förvaltningen: 
 

 Hur ser det totala antalet öppettider ut för stadens samtliga simhallar? Svaret ska vara 
nedbrutet per anläggning och dag över en normalvecka.  

 Hur ser beläggningen ut i dagsläget på stadens samtliga simhallar? Svaret ska vara 
nedbrutet per anläggning. 

 Hur ser det framtida investeringsbehovet ut för stadens simhallar? Svaret ska vara 
nedbrutet per anläggning. 

 Hur ser behovet av nya simhallar ut i Stockholms stad? Svaret ska vara nedbruten per 
stadsdelsnämndsområde. 

 Hur ser genomförda investeringar ut i stadens simhallar under de senaste tio åren? 
Svaret ska redovisas per enskild anläggning.  

 Vi skulle per badanläggning vilja få redovisat  
 Hur många timmar är öppna för bokning av föreningar, samt vilka tider på dygnet? 

Svaret ska vara nedbrutet per anläggning. 
 Hur många timmar är öppna för allmänheten, samt vilka tider på dygnet? Svaret ska 

vara nedbrutet per anläggning. 
 För det fall simhallen hyrs ut, hur många timmar och vilka tider på dygnet görs detta? 

Samt till vilka? Svaret ska vara nedbrutet per anläggning. 


